
         25-03-29 

 
 Protokoll - Högsbyortens biodlarförening 2025-03-27 

kl. 18.00 

Plats: Staby Gårdshotell, Högsby 
 

Närvarande 

Ordförande: Karl-Johan Johansson 

Ledamöter: Per-Olof Lindeborg, Ulla Digréus, Kjell Digréus, Jörgen Gustavsson, 

 Anna Andersson, Mathias Andersson, Magnus Kvillegård   

 

§ 26. Ordföranden öppnar mötet genom att hälsa alla välkomna. 
§ 27. Dagordningen godkändes. 
§ 28. Till protokolljusterare valdes Magnus Kvillegård. 
§ 29. Föregående protokoll lästes upp. 
§ 30. Namngivna ansvarsuppgifter finns men vi saknar förtydligande arbetsbeskrivningar. Karl-Johan 

och Magnus tar bollen och söker efter dessa alternativt skriver ihop nya beskrivningar. 
§ 31. Ett flertal (1 – 7) ”att göra punkter:”  

1) Personal från Vuxenskolan kommer till vår lokal i Stabygården torsdag 3 april klockan 18.00 
för att informera om vad Vuxenskolan kan bistå föreningen med gällande utbildningar mm. 
2)   Mötet beslutade att vi provar med att alla deltagare på torsdagsträffarna ta med eget 
fikabröd. OBS Föreningen bjuder på Kaffet. Torsdagsträffarnas återkommande 
arbetsuppgifter behöver namngivna ansvariga. Kjell tar fram en krysslista såsom vi tidigare haft 
för att fördela uppgifterna mellan oss medlemmar. Uppgifterna som fördelas är: - kaffe/te 
fixande, - kvällens huvudansvarige inkl. närvarolistan. – veckovis grästillsyn klipps vis behov 
innan 18.00 torsdagar. 
Listan skickas ut till berörda medlemmar via mejl. En arbetslista kommer även sättas upp på 
väl synlig plats på bigården. 
Gruppen känner sig osäker på vad som gäller med GDPR – får man anslå namn i mejl, på vår 
hemsida och i vår Facebookgrupp? Vi beslutade att Kjell rådfrågar hemsidesansvarige, 
Angelika Olsson angående detta. 
3)   Karl-Johan och Magnus slutför inventering av material för komplettering både på Bigården 
och i slungrummet på Stabygården. 
4)   Magnus har koll på hur vi ska göra angående ansökan av medel från kommunen. Karl-Johan 
tar kontakt med vår kassör, Annie Säll, för att få till ett möte med Högsby Sparbank angående 
fortsatt sponsring, Medel från Södra Kalmar Biodlardistrikt sökes m.h.a. Lars Sinnerström och 
medel från Vuxenskolan lär vi oss mer om på mötet med deras representant (se § 35) 
5)   Vi tror att vi kan höja medlemmars engagemang genom att fördela arbetsuppgifter tydligt 
(se 2) och att ordna enkla träffar några gånger per år. 
6)    Medlemmar som inte har tillgång till dator/smartphone kontaktas via telefon. Protokoll, 
bilagor och annat material läggs på bestämd plats på bigården för avhämtning på torsdagarna. 
7)   Flertalet styrelsemedlemmar är villiga att hjälpa till med färdigställandet av Attefallshuset 
nu när vårvärmen är på ingång. Mötet var överens om att P-O Lindeborg leder oss i byggandet. 
Inget slutdatum sattes. Vi beslutade att vi ska ordna en ”inflyttningsfest” när allt är i ordning. 
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§ 32. Mötet tog (ännu en gång) beslut på att vi alltid ska använda oss av spärrgaller i föreningens 
kupor samt att skötselkorten alltid ska fyllas i för varje kupa. Det gör det enklare för ev. 
nybörjare att vi har en klar policy i bigården. Båda delar underlättar även för gruppen som 
ansvarar för drottning odlingen. 

§ 33. Vi vill gärna ha en föreläsare med specialkunskap nästa vinter. Karl-Johan ber Lars Sinnerström 
vidtala distriktet angående ett samarbete. Vår främsta önskan är att få hit Petra Varenhed som 
är honungs sommelier och att be Skogens honung att medverka med försäljning av material vid 
samma tillfälle. 

§ 34. Ulla föreslår att vi sätter upp en fysisk låda samt en punkt på hemsidan där medlemmar kan 
lämna förslag till inköp/aktiviteter och annat- Förslaget bifölls. 

§ 35. Praktisk kurs i biodling kommer att genomföras på bigården under hela säsongen. Utbildningen 
sker i Vuxenskolans regi. Magnus agerar huvudlärare på kursen. 

§ 36. Årets sommarträff blir den inflyttningsfest vi planerar för. Se punkt §31: 7 
§ 37. Övriga frågor.  

A) Verksamhetsplanen står fast.  
B) Vi beslutar att föreningen går in och betalar Annies medlemskap i föreningen.  
C) Kjell läste upp ett förslag till Drogpolicy för föreningen. Förslaget godtogs enhälligt.  
D) Karl-Johan ber Christer Lagerstedt att kontrollera att prislistan över de varor föreningen 
fortfarande täcker föreningens kostnader. 

§ 38. Ordföranden avslutade mötet. 
 
 

Justeras    

 

___________________________   _______________________________ 

Karl-Johan Johansson / Ordförande  Ulla Digréus / Sekreterare 

 

___________________________ 

Magnus Kvillegård/ Justerare       

 

 


